
Agent Pellegriniego: Zobaczymy czy Roma chce go odzyskać
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Jednym z piłkarzy, którzy mają zasilić latem zespół Giallorossich, jest

Lorenzo Pellegrini. Dziennikarze donoszą, że Roma skorzysta z prawa do

odkupienia pomocnika. Tymczasem agent gracza, Giampiero Pocetta,

komentuje ostatnie doniesienia w wywiadzie dla Rete Sport.

  

Przyszłość

- Jego przyszłością jest niedzielny mecz z Napoli, po zakończeniu sezonu dokonamy

podsumowania i zobaczymy czy Roma chce go odzyskać. Lorenzo udowodnił, że jest

ważnym graczem, zatem logicznym jest myślenie o kontynuowaniu rozwoju.

Od czego zależy wybór jego przyszłości?

- Wybierze w oparciu o projekt techniczny i możliwość regularnej gry. Niczego się

nie spodziewam od Romy, gracz ma wielkie perspektywy i boisko jest tego

zaświadczeniem, na tyle, że interesuj się nim wiele europejskich klubów.
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